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82. ROCZNICA
NIEMIECKICH
BOMBARDOWAŃ

Na początku września 1939 r. na Kraśnik i oko-

lice spadły niemieckie bomby. Zginęły dziesiątki

kraśniczan. W rocznicę tych tragicznych wyda-

rzeń w kościele pw. WNMP odprawiona została

msza św. w intencji ofiar niemieckiej okupacji.

Burmistrz Kraśnika, wspólnie z dyrektorem Szkoły

Podstawowej nr 4 Waldemarem Drozdem i dyrekto-

rem Miejskiej Biblioteki PublicznejMichałem Zimow-

skim, złożył kwiaty pod pomnikiem upamiętniającym

poległych i pomordowanych kolejarzy.

Na początku września 1939 r. na Kraśnik i okolice

spadły pierwsze niemieckie bomby. 4 września hitlerow-

cy zbombardowali stację kolejową, a 4 dni później starą

część miasta. Nie oszczędzano ludności cywilnej. Do dziś

trudno ustalić liczbę ofiar. Niektóre szacunki mówią o

70 osobach - Polakach i Żydach. Tylko część z nich udało

się zidentyfikować.

Przedstawiciele miasta złożyli kwiaty pod pomnikiem kolejarzy.

PONAD 8 MLN ZŁ NA
ELEKTRYCZNE AUTOBUSY

Pilna potrzeba wy-
miany taboru MPK to
również okazja do za-
dbania o ochronę śro-
dowiska i komfort po-
dróży mieszkańców,
którzy chętnie korzy-
stają z komunikacji pu-
blicznej, zwłaszcza po
decyzjach o wprowa-
dzeniu darmowych
przejazdów dla senio-
rów i uczniów. Miasto
szuka różnych możli-
wości pozyskania środ-
ków zewnętrznych,
które umożliwiłyby za-
kup nowych autobu-
sów. Jedną z nich jest
współpraca naszego sa-
morządu z Narodowym
Funduszem Ochrony
Środowiska i Gospo-
darki Wodnej. Współ-
praca zakończona suk-
cesem.

Kilka miesięcy temu
Rada Miasta zgodziła się
na dokapitalizowanie
Miejskiego Przedsiębior-
stwa Komunikacyjnego
kwotą 1 650 000 zł. Prze-
kazane środki posłużą na
wkład własny do projektu
„Poprawa jakości usług w
komunikacji miejskiej i ja-

kości powietrza w mieście
Kraśnik poprzez wymianę
taboru autobusowego”. W
ramach niego miejska
spółka ubiegała się o za-
kup 4 autobusów elek-
trycznych z dotacją na po-
ziomie 80% z NFOŚiGW.
Poza nowymi autobusami
na zajezdni pojawi się też
nowa infrastruktura
umożliwiająca ładowanie
pojazdów. Planowany ter-
min dostaw to początek
2023 roku. Koszt zakupu
autobusów to 8,1 ml zł.
- Cieszę się, że spółka od-
nowi swój tabor, a nasi
mieszkańcy będą mogli
podróżować cichymi, eko-
logicznymi i klimatyzowa-
nymi autobusami. Dzię-

kuję radnym za decyzję o
dokapitalizowaniu MPK,
dzięki której spółka będzie
mogła zrealizować swój
projekt dotyczący wymia-
ny części taboru – mówi
burmistrz Wojciech Wilk.
To pilna potrzeba, bo-

wiem ostatni raz 5 no-
wych autobusów trafiło do
Kraśnika w 2011 r., dzięki
działaniom podjętym
przez zarząd spółki kiero-
wany przez Waldemara
Toporowskiego i władze
miasta w kadencji 2006 –
2010. Obecnie nasza firma
dysponuje 16 autobusami
– informuje dyrektor w
MPKMaksym Bratko.

Pierwsze autobusy elektryczne wyjadą na ulice w 2023 r.
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AMBASADOR BELGII Z WIZYTĄ W KRAŚNIKU

12 sierpnia zebrała
się kapituła powołana
przez burmistrza mia-
sta w sprawie wyboru
pierwszych sportow-
ców uhonorowanych w
Alei Gwiazd Kraśnic-
kiego Sportu. 24 wrze-
śnia na deptaku przed
Centrum Kultury i Pro-
mocji (na zdjęciu) zo-
staną odsłonięte gwiaz-
dy: Zuzanny Mazurek,
Jerzego Niecia, Marka
Bajana oraz Marka
Stępnia. Obszerną rela-
cję z tego wydarzenia
zamieścimy w kolej-
nym wydaniu „Życia
Kraśnika”.

Cała czwórka to nie
tylko kraśniccy mistrzo-
wie w swoich dyscypli-
nach, ale przede wszyst-
kim uczestnicy Igrzysk
Olimpĳskich: - Członko-
wie kapituły uznali, że
właśnie taki klucz wyboru
będzie w pierwszym, inau-
guracyjnym roku najlep-
szy, bowiem doceniamy w

ten sposób wybitnych
sportowców z największy-
mi osiągnięciami, jakimi
są występy w barwach na-
rodowych na najważniej-
szej z imprez sportowych,
czyli IO – mówi burmistrz
Wojciech Wilk. - Kra-
śnicki sport to liczni me-
daliści mistrzostw świata,
medaliści mistrzostw Eu-
ropy czy mistrzowie Pol-
ski. Ale olimpĳczyków
mamy tylko czterech i
uznaliśmy, że to właśnie
oni powinni mieć jako
pierwsi swoje gwiazdy w
Alei.

Wrześniowa uroczy-

stość będzie także okazją

do przypomnienia zasłu-

żonych trenerów i działa-

czy, bez których nie byłoby

sukcesów utalentowanych

zawodników. W tym roku

okolicznościowymi meda-

lami zostaną wyróżnieni:

Marian Sarna, Leszek

Pasieczny, Ryszard

Niezabitowski, Alek-

sander Płatek, Grze-

gorz Mazurek, Konrad

Szmyrgała i Zbigniew

Biały.

Sportowcy uhonorowani w Alei Gwiazd Kraśnickiego
Sportu w 2021 r. :
Zuzanna Mazurek – UKP Fala Kraśnik - pływanie
- Reprezentantka Polski na Igrzyskach Olimpĳskich w
Pekinie 2008
- Mistrzyni Świata Juniorów (Monterrey 2008)
- Mistrzyni Polski Seniorów (2008)
Jerzy Nieć – „Tęcza” Kraśnik – zapasy
- Reprezentant Polski na Igrzyskach Olimpĳskich w
Seulu 1988
- Medalista Mistrzostw Świata Seniorów (Clermont-
Ferrand 1987, III m.)
- Mistrz Polski Seniorów 1987, 1988, 1989, 1991
Marek Bajan – RKS Stal Kraśnik – pływanie, pię-
ciobój nowoczesny
- Reprezentant Polski na Igrzyskach Olimpĳskich w
Moskwie 1980
- Międzynarodowy Mistrz Polski Seniorów 1978
- Mistrz Polski Juniorów 1975, 1976 i 1977
Marek Stępień – FKS Stal Kraśnik – szermierka
- Reprezentant Polski na Igrzyskach Olimpĳskich w
Barcelonie 1992
- Mistrz Polski Seniorów 1989, 1990

W spotkaniu kapituły wzięli udział: inicjator otwar-
cia Alei Mirosław Sznajder, Zbigniew Bartysiak, Grze-
gorz Mazurek, Krzysztof Babisz, Grzegorz Jankowski,
Piotr Członka (nieobecni Artur Domański, Grzegorz
Marcinkowski, Paweł Bieleń).
Więcej informacji o sukcesach kraśnickich

sportowców oraz sylwetki olimpĳczyków (wpisy z lutego
i marca br.) na blogu Mirosława Sznajdera:
https://krasnikfabryczny.home.blog/

Gwiazdy sportowców zostaną wmurowane na reprezentacyjnym
skwerze przed CKiP.

W Urzędzie Miasta gościł ponownie ambasador Belgii Luc Jacobs.

Ambasador Belgii Luc
Jacobs i jego żona
Anne uczestniczyli 3
września w otwarciu
Centrum Badań i Roz-
woju FŁT. To już dru-

szarze infrastruktury: - W
osobie Jego Ekscelencji
Kraśnik ma oddanego
przyjaciela i było mi
ogromnie miło gościć go
ponownie w naszym mie-
ście – mówi burmistrz
Wojciech Wilk. – Rozma-
wialiśmy także o spra-
wach związanych ze
współpracą gospodarczą,
ale o tym będzie jeszcze
okazja powiedzieć, kiedy
przejdziemy do konkret-
nych działań.

ga, w ostatnich dwóch
miesiącach, wizyta
Jego Ekscelencji w na-
szym mieście.
Na początku lipca am-

basador Belgii odwiedził

Kraśnik w związku ze
Świętem 24 Pułku Uła-
nów. Warto przypomnieć,
że po ofensywie aliantów
w Europie Zachodniej bel-
gĳskie miasta były wy-

zwalane spod niemieckiej
okupacji m.in. przez żoł-
nierzy dywizji gen. Macz-
ka, a wśród nich żołnierzy
24 Pułku.
Wrześniowa wizyta

miała zdecydowanie mniej
historyczny charakter. Po
spotkaniu w FŁT goście
zwiedzili miasto, koncen-
trując się na tym jak duży
wpływ na jego rozwój mia-
ła akcesja Polski do UE i
wykorzystanie unĳnych
dotacji, zwłaszcza w ob-
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NAUCZYCIELE Z AWANSEM

BĘDĄ MIESZKANIA
CZYNSZOWE DLA
KRAŚNICZAN

Siedmioro nauczycieli z miejskich szkół otrzymało awans zawodowy z rąk burmistrza.

31 sierpnia w Urzędzie Miasta odbyło się wręcze-
nie aktów nadania stopnia awansu zawodowego
nauczyciela mianowanego.
Do postępowania egzaminacyjnego przystąpiło sześć

nauczycielek i jeden nauczyciel, którzy pomyślnie zdali
egzamin. - To dowód ciężkiej pracy i powód do satysfak-
cji, bowiem awans jest wymiernym świadectwem sukce-
su. To również dobra wiadomość dla uczniów i szkół, w
których pracują coraz lepsi specjaliści – powiedział bur-
mistrzWojciech Wilk.
Akty mianowania otrzymali:
Agnieszka Dąbrowska - Szkoła Podstawowa nr 1
Agata Wiśniewska-Szewc - Szkoła Podstawowa nr 3
Małgorzata Maria Głąb - Szkoła Podstawowa nr 5
Małgorzata Momot - Szkoła Podstawowa nr 5
Magdalena Miazga - Szkoła Podstawowa nr 6
Karolina Olszówka - Szkoła Podstawowa nr 6
Błażej Bogdan Lipiński - Szkoła Muzyczna I stopnia
Serdeczne gratulacje!

2 września odbyła
się pierwsza, powaka-
cyjna sesja Rady Mia-
sta Kraśnik. Na wnio-
sek burmistrza Wojcie-
cha Wilka radni zajęli
się między innymi te-
matami utworzenia
spółki, która zajmie się
budową i wynajmem
mieszkań czynszowych
oraz przystąpienia do
sporządzenia studium
uwarunkowań i kie-
runków zagospodaro-
wania przestrzennego
miasta.
Jeśli chodzi o pierwszy z

tematów, Rada Miasta
jednogłośnie wyraziła zgo-
dę na utworzenie spółki
SIM Lubelskie oraz na
podjęcie starań o pozyska-
nie środków z Rządowego
Funduszu Rozwoju Miesz-
kalnictwa na sfinansowa-
nie objęcia przez Miasto
Kraśnik udziałów w two-
rzonej spółce.
- Podstawowym celem go-
spodarczym spółki z sie-

dzibą w Kraśniku będzie
budowa budynków miesz-
kalnych, mieszkań czyn-
szowych, oraz ich eksplo-
atacja na zasadach najmu
zgodnie z obowiązującymi
przepisami. Dofinansowa-
nie z FRM, o które będzie-
my się starać, to 3 mln zł.
To propozycja nakierowa-
na przede wszystkim na
osoby, które mają zbyt
duże dochody, aby otrzy-
mać lokal komunalny, a
jednocześnie zbyt małe, by
starać się o kredyt miesz-
kaniowy na własne M –
wyjaśnia burmistrz Woj-
ciech Wilk, z którego ini-
cjatywy radni podjęli
uchwałę w tej sprawie.
Proces inwestycyjny bę-

dzie organizowany przez
samą spółkę, natomiast do
miasta będzie należało
przeprowadzenie naboru
najemców do danej inwe-
stycji. Już w lipcu bur-
mistrz podpisał porozu-
mienie o współpracy z
Krajowym Zasobem Nie-

ruchomości, a w sierpniu
w Kraśniku odbyło się
spotkanie z przedstawicie-
lami KZN oraz 13 samo-
rządów, które wspomnia-
ną spółkę chcą tworzyć.
Chęć wejścia do SIM Lu-
belskie wyraziły samorzą-
dy: Janowa Lubelskiego,
Opola Lubelskiego, Toma-
szowa Lubelskiego, gmin
wiejskiej i miasta Krasny-
staw, Rejowca, Siennicy,
Izbicy, Leśniowic, gminy
wiejskiej Chełm, Hrubie-
szowa i Włodawy.
Każda z gmin ma

wnieść do spółki wkład
własny w wysokości 3 mln
zł (środki z RFRM), a póź-
niej aportem także grun-
ty, na których mają być re-
alizowane inwestycje. Re-
alizacja inwestycji będzie
finansowana ze środków
własnych spółki, do 35%
kosztów może być bez-
zwrotnie dofinansowana z
funduszu dopłat do SIM.
Spółka do 80% może rów-
nież zawierać preferencyj-

ne kredyty w Banku Go-
spodarstwa Krajowego. W
10-20% kosztów budowy
lokalu mają partycypować
najemcy. Będą oni mieli
możliwość wykupu takie-
go mieszkania po upływie
15 lat (wniesiony wkład
byłby zaliczany na poczet
wykupu mieszkania). Je-
żeli ktoś nie będzie chciał
wykupić mieszkania, a do-
konał wkładu własnego, to
po 5 latach będzie mógł
starać się o jego zwrot po-
przez obniżenie wysokości
czynszu najmu.
Ważną decyzją podjętą
przez radnych była zgoda
na przystąpienie do spo-
rządzenia „Studium uwa-
runkowań i kierunków za-
gospodarowania prze-
strzennego miasta Kra-

śnik”. To jeden z istotniej-
szych dokumentów o cha-
rakterze planistycznym
oraz strategicznym. Wy-
znacza on długofalowe
kierunki rozwoju miasta.
Obecne studium zostało
uchwalone w 2001 roku.
W ciągu 20 lat dokument
był kilkukrotnie popra-
wiany, ale wymaga kom-
pleksowej aktualizacji.
Nowe studium dotyczyć
ma całego obszaru miasta.
Celem jego aktualizacji
jest wyjście naprzeciw
oczekiwaniom mieszkań-
ców i przedsiębiorców do-
tyczącym m.in. wskazania
terenów inwestycyjnych,
mieszkaniowych.

Będą mieszkania czynszowe dla kraśniczan.
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NOWY ROK
SZKOLNY,
NOWI
DYREKTORZY
SZKÓŁ

NAGRODA DLA
KRAŚNICKIEGO
HISTORYKA
Doktor Dominik Szulc,
Społeczny Opiekun Za-
bytków Powiatu Kra-
śnickiego, został laure-
atem prestiżowej Na-
grody Przeszłość/Przy-
szłość w kategorii
„Upamiętnienie w tere-
nie” przyznawanej
przez Fundację im. Ja-
nusza Kurtyki.
Kapituła konkursu do-

ceniła działania kraśnic-
kiego historyka dotyczące
między innymi ujawnie-
nia miejsc pochówku pol-

skich żołnierzy z okresu
II wojny światowej na te-
renie Kraśnika oraz ich
godne upamiętnienie, ba-
dania nad niemieckim
obozem pracy Budzyń i
upamiętnienie jego ofiar
oraz upamiętnienie ofice-
rów 24 Pułku Ułanów.
Nagroda została wręczo-

na kraśnickiemu history-
kowi podczas uroczystej
gali w Muzeum Józefa Pił-
sudskiego w Sulejówku.
Dominik Szulc odebrał ją
z rąk zastępcy prezesa In-
stytutu Pamięci Narodo-
wej doktora hab. Karola
Polejowskiego.

W środku dr Dominik Szulc przy Pomniku Partyzanta.

Od 1 września do miej-
skich przedszkoli
uczęszcza 863 dzieci.
Naukę w klasach
pierwszych rozpoczę-
ło 258 uczniów. W su-
mie w szkołach podsta-
wowych uczyć się bę-
dzie 2353 dzieci.
Nowy rok szkolny ozna-

cza także zmiany na sta-
nowiskach dyrektorów i
zmiany organizacyjne w
placówkach. Od 1 wrze-
śnia, na mocy uchwały
Rady Miasta Kraśnik, zo-
stał utworzony Zespół Pla-
cówek Oświatowych nr 2,
w skład którego wchodzą
Przedszkole Miejskie nr 5
raz Szkoła Podstawowa
nr 2. W wyniku konkursu
dyrektorem Zespołu Pla-
cówek Oświatowych nr 2
w Kraśniku zostałaMoni-

ka Hatłas. Stanowiska
wicedyrektora objęli:
Agnieszka Kamińska i
Paweł Biskup. W związ-
ku z upływem kadencji dy-
rektora Szkoły Podstawo-
wej nr 4 Marzeny Ol-
szyńskiej, również w wy-
niku konkursu wyłoniono
kandydata na to stanowi-
sko. Dyrektorem SP nr 4
został Waldemar Drozd.
W wyniku rezygnacji z
funkcji dyrektora Szkoły
Podstawowej nr 5 Walde-
mara Wieczorka od
czerwca br. obowiązki dy-
rektora szkoły pełni Gra-
żyna Hołota. Z dniem 1
września stanowisko wi-
cedyrektora objęła Mał-
gorzata Plesz.

W Przedszkolu Miej-
skim nr 4 obowiązki ustę-
pującej dyrektor Anety
Ufniarz zostały powierzo-
ne Elżbiecie Gorczycy.
Od dnia 28 sierpnia br.
dyrektorem Szkoły Mu-
zycznej I stopnia im. Kom-
pozytorów Polskich w
Kraśniku została dr hab.
sztuki Iwona Sawulska.
To wykładowczyni Insty-
tutu Nauk o Sztuce KUL,
była dyrektor Teatru Mu-
zycznego w Lublinie,
współpracowniczka m.in.
Filharmonii Narodowej w
Warszawie, Opery Bałtyc-
kiej w Gdyni i Teatru
Wielkiego w Łodzi.

Na zdjęciu w środku nowa dyrektorka Szkoły Muzycznej
dr hab. sztuki Iwona Sawulska.

UTRUDNIENIA W RUCHU
Rok 2021 jest wyjątko-

wy ze względu na liczbę
realizowanych w mieście
inwestycji. Nie ma przesa-
dy w stwierdzeniu, że
Kraśnik to dziś „miasto w
budowie”. Dotyczy to
zwłaszcza układu komuni-
kacyjnego i projektów dro-
gowych. To duże wielomi-
lionowe projekty i ma to
konsekwencje związane z
terminem wykonania ro-
bót. Jednak budowa dróg
w kilku miejscach jedno-
cześnie nie pozostaje bez
wpływu na sprawne poru-
szanie się po mieście.
Warto w tym miejscu

wyjaśnić, że nie jest możli-
we zorganizowanie prac

drogowych i tych związa-
nych z budową kanalizacji
tak, aby nie odbywały się
one w tym samym czasie.
Wynika to z kilku powo-
dów. Przede wszystkim
poszczególne zadania re-
alizowane są przez kilku
inwestorów. Co ważne w
tym kontekście, wszystkie
te inwestycje powstają
dzięki unĳnemu dofinan-
sowaniu. Każda z nich po-
przedzona była postępo-
waniem przetargowym
związanym z wyborem
wykonawcy i w czasowych
ramach określonych przez
unĳnego grantodawcę. In-
westorzy nie mogą więc
„dogadać się” w sprawie

kolejności wykonywania
inwestycji, gdyż muszą
wywiązać się z terminów
związanych z dofinanso-
waniem unĳnym i - co za
tym idzie - terminów okre-
ślonych w przetargach. W
dodatku dotacje te nie po-
chodzą z jednego unĳnego
źródła: - Dziś mamy sprzy-
jające okoliczności związa-
ne z finansowaniem inwe-
stycji ze środków unĳ-
nych, bo to nie tylko drogi,
ale chociażby nowa kryta
pływalnia czy moderniza-
cja zabytkowej kamienicy
na ul. Kościuszki 26 – ko-
mentuje burmistrz Woj-
ciech Wilk. – Musimy te
okoliczności dobrze wyko-

rzystać, bo te inwestycje
będą służyć mieszkańcom
przez lata.
Mimo wspomnianych

mankamentów i czaso-
wych trudności, liczne in-
westycje drogowe w kon-
sekwencji poprawią układ

komunikacyjny w mieście
i będą stanowić duże udo-
godnienie dla wszystkich
mieszkańców. Jeszcze w
tym roku będzie łatwiej i
szybciej przejechać z jed-
nej dzielnicy miasta do
drugiej.

Przebudowa ronda ŻW.
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WZORCOWE OGRODY
DZIAŁKOWE

ZABYTKOWY PIEC
TURYSTYCZNĄ
ATRAKCJĄ

KRAŚNICZANIE
NIE ZAWIEDLI

Kilka lat spędził
pod prowizorycznym
zadaszeniem, ale teraz
jest rekonstruowany i
wkrótce będzie jedną z
atrakcji turystycznych
i historycznych Kraśni-
ka. W połowie czerwca
rozpoczęły się prace
związane z odbudową i
ekspozycją zabytkowe-
go, średniowiecznego
pieca do wypału cera-
miki znajdującego się
przy Zalewie Kraśnic-
kim.

- Projekt zakłada naj-
pierw oczyszczenie pieca,
zbadanie go i zabezpiecze-
nie, a następnie rekon-
strukcję oraz wykonanie
trwałej konstrukcji o
funkcji ekspozycyjnej
– mówi burmistrz
Wojciech Wilk.

Często przy takich pra-
cach następują kolejne,
ciekawe odkrycia. Podczas
oczyszczania zespół kiero-
wany przez archeologa
Marcina Piotrowskiego
odkrył nieznane wcześniej
schody służące prawdopo-
dobnie do znoszenia urob-
ku oraz wyno-
szenia goto-
wych produk-
tów. Później
n a t r a fi o n o
jeszcze na frag-
ment kamien-
nego muru,
prawdopodob-
nie drugiego
pieca.

Przy odbu-
dowie pieca
wykorzystywa-
ne będą zacho-
wane elementy
oraz nowe, ale

wzorowane na historycz-

nych. Kilkaset ręcznie for-

mowanych cegieł „palcó-

wek” zostało już wypalo-

nych w tym celu w Cegiel-

ni Hoffmanowskiej Ma-

riusza Osiniaka.

Inwestycja realizowa-

na jest między innymi

dzięki pozyskaniu unĳnej

dotacji w ramach Regio-

nalnego Programu Opera-

cyjnego Województwa Lu-

belskiego.

W Kraśniku jest ponad
800 działek na 6 ogrodach
działkowych. Dla wszyst-
kich właścicieli i ich ro-
dzin są one prawdziwymi
skarbami, dzięki którym
mogą wypoczywać, miło
spędzać czas na świeżym
powietrzu, wreszcie upra-
wiać smaczne, zdrowe
owoce i warzywa. Nieprzy-
padkowo przedstawiciele
kraśnickich Rodzinnych
Ogrodów Działkowych go-
ścili 18 lipca na Festiwalu
„Ziemia Kraśnicka Pełna
Skarbów”, zorganizowa-
nym przez Lokalną Grupę
Działania Ziemi Kraśnic-
kiej kierowaną przez
Wiolettę Wilkos.
Podczas imprezy roz-

strzygnięto konkurs na
„Wzorcowy Rodzinny
Ogród Działkowy 2021”.
Burmistrz Wojciech

W Kraśniku jest aż 6 Rodzinnych Ogrodów Działkowych.

Wilk wspólnie z przewod-
niczącą Rady Miasta Do-
rotą Posyniak złożyli
uczestnikom gratulacje i
wręczyli nagrody.
Wybór nie był prosty,

dlatego przyznane nagro-
dy finansowe są przybliżo-
ne, od 2 700 zł do 3 100 zł.
Jak na konkurs przystało,
pewna klasyfikacja jed-
nak powstała. Pierwsze
miejsce przyznano ROD
„Północ”, drugie zajął
ROD „Słoneczny”, a trze-
cie ROD „Stokrotka”. Wy-
różnienia otrzymały ROD
„Marzenie”, ROD „Suchy-
nia” i ROD „Zarzecze”.
Specjalne wyróżnienie i
dodatkową nagrodę, z
okazji 45-lecia istnienia,
otrzymało dodatkowo „Za-
rzecze”.

Przed nami kolejny
krok w kierunku stwo-
rzenia nowoczesnej bi-
blioteki na miarę XXI
wieku, która zaoferuje
mieszkańcom różno-
rodne formy aktywno-
ści kulturalnej i arty-
stycznej.
23 sierpnia została pod-

pisana umowa z firmą
DACH-MUR na przebudo-
wę i rozbudowę budynku
MBP na ul. Koszarowej
10A. Po wykonaniu prac
budowlanych zakupiony
zostanie sprzęt i wyposa-
żenie. Projekt zakłada re-
mont i przebudowę po-
mieszczeń, zmianę aran-
żacji wnętrz, stworzenie
sali multimedialnej oraz
eko-pracowni, kącika pra-
sowego, retro-kącika do

odsłuchu winyli, a także
sali wielofunkcyjnej na
potrzeby Centrum Akty-
wizacji Seniora.
Łączna wartość wszyst-

kich działań w ramach
projektu to 2,7 mln zł. Bę-
dzie on współfinansowany
ze środków unĳnych.

Przypomnĳmy, że przebu-
dowa głównej siedziby
MBP zaczęła się w ubie-
głym roku od komplekso-
wej termomodernizacji. Te
prace również zrealizowa-
no dzięki dofinansowaniu
unĳnemu.

Na zdjęciu z prawej dyrektor MBP Michał Zimowski.

KOMPLEKSOWA MODERNIZACJA MBP

Deszczowa pogoda
nie popsuła nastrojów
uczestnikom i organi-
zatorom I Pikniku Cha-
rytatywnego zorgani-
zowanego 30 sierpnia
przez Fundację Spor-
t&Reha Kids.
W Parku im. św. Jana

Pawła II odbyły się impre-
zy sportowo-rekreacyjne,
zabawy oraz pokazy dla
najmłodszych, a także
koncerty.

Piknik, przygotowany z
myślą o zbiórce na rzecz
podopiecznych Fundacji,
zakończył się sukcesem.
Podczas zbiórek i aukcji
zebrano 24 570,17 zł. Nie-
sprzyjająca aura nie od-
straszyła kraśniczan, któ-
rzy po raz kolejny pokaza-
li, że chętnie pomagają po-
trzebującym – niepełno-
sprawnym dzieciom wy-
magającym rehabilitacji.
Miasto Kraśnik było jed-
nym ze sponsorów wyda-
rzenia.
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Dni Kraśnika w amfiteatrze

Zabawa na Festiwalu Familĳnym w Parku św. JPII

Kino plenerowe w Parku św. JPII Koncert Czesława Mozila na BOOM Festiwal Kraśnik

Koncert donGURALesco w CKiP

Dużą popularnością cieszyły się animacje osiedlowe
organizowane przez CKiP

WAKACJE W MIEŚCIE
KRAŚNIK 2021
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Familĳny Rajd Rowerowy Senior Fest, scena letnia CKiP

Festiwal Singera w kraśnickiej synagodze

Zajęcia z sensoplastyki w CKiP

Reggae Night nad Zalewem V Przegląd Kapel Podwórkowych

Koncert Viki Gabor

Szanty nad Zalewem Kraśnickim
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W FŁT KRAŚNIK S.A. POWSTAŁO
CENTRUM BADAŃ I ROZWOJU

Innowacyjność to
najlepszy sposób na to,
by prowadząc działal-
ność gospodarczą roz-
wĳać się i osiągnąć
sukces. W piątek 3
września w kraśnickiej
Fabryce Łożysk Tocz-
nych S.A. odbyło się
uroczyste otwarcie
Centrum Badań i Roz-
woju.

- Fabryka Łożysk
Tocznych SA jest strate-

gicznym przedsiębior-
stwem dla Kraśnika, dla-
tego tak ważne jest, aby
się rozwĳała, aby miała
coraz ważniejszą pozycję
na rynku krajowym, aby
zdobywała rynki europej-
skie i światowe. Jestem
przekonany, że utworzone
w FŁT Centrum Badań i
Rozwoju będzie się do tego
przyczyniało - mówi bur-
mistrz Kraśnika Woj-
ciech Wilk. - Aby się roz-

Na zdjęciu prezes zarządu FŁT Grzegorz Jasiński.

wĳać nie można stać w
miejscu, trzeba podnosić
jakość swoich produktów,
trzeba wprowadzać inno-
wacyjne rozwiązania i cie-
szę się, że dzieje się to w
kraśnickiej fabryce. Bar-
dzo serdecznie gratuluję i
dziękuję całemu zarządo-
wi FŁT na czele z preze-
sem Grzegorzem Jasiń-
skim za podejmowane w
tym kierunku działania.
Zadaniem CBiR jest

praca nad podniesieniem
standardu już wytwarza-
nych w kraśnickiej FŁT
łożysk, poprzez chociażby
zmniejszenie oporów to-
czenia, zastosowanie ele-
mentów łożyska o wyższej
niezawodności, obniżenie
poziomu drgań, wyższą
szczelność, czy osiągnięcie
niższej temperatury pra-
cy, ale także nad nowymi
konstrukcjami. Centrum
Badań i Rozwoju i zgro-

madzone w jego ramach
zaplecze, daje możliwość
przeprowadzania symula-
cji komputerowych, wyko-
nania prototypów oraz ich
weryfikacji materiałowo-
wymiarowej, a następnie
ich badania na specjali-
stycznych stanowiskach
badawczych.
Całkowity koszt realiza-

cji projektu Centrum B+R
to kwota nieco ponad 27
mln 101 tys. zł. FŁT zre-
alizowała go we współpra-
cy z Politechniką Święto-
krzyską. Unĳne dofinan-
sowanie jakie pozyskano
na ten cel to ponad 8 mln
255 tys. zł.
Obecnie zdolności pro-

dukcyjne kraśnickiej fa-
bryki to około 14 mln ło-
żysk rocznie. Produkowa-
nych jest tutaj około 400
różnych rodzajów łożysk.
Wyroby sygnowane zna-
kiem PBF (Polish Bearing

Factory) wykorzystywane
są praktycznie na całym
świecie, przede wszystkim
w przemyśle motoryzacyj-
nym, ale także w silnikach
elektrycznych, maszynach
rolniczych, hutnictwie,
górnictwie, energetyce itd.
Główne kierunki rozwo-

ju jakie FŁT stawia przed
sobą na najbliższe lata to:
łożyska niskoemisyjne do
silników elektrycznych i
motoryzacji, łożyska ci-
chobieżne, łożyska szyb-
koobrotowe do samocho-
dów hybrydowych i elek-
trycznych, łożyska kom-
paktowe – piasty osi kół
samochodowych oraz do
maszyn rolniczych,
uszczelnienia łożysk
uszczelkami z cieczami
magnetycznymi oraz nowe
kompozycje mieszanek
gumowych, łożyska hybry-
dowe z ceramicznymi ele-
mentami tocznymi, a tak-
że łożyska do przemysłu
spożywczego (smarowanie
nalewowe).

JĘZYK ANGIELSKI
JUŻ W PRZEDSZKOLU

KREW NA WAGĘ ŻYCIA
Do udziału w sierp-

niowej zbiórce krwi
zgłosiły się 53 osoby.
Ponieważ każda z tych
osób przechodzi wstęp-
ne badanie i wywiad le-
karski, ostatecznie
krew można było po-
brać od 41 dawców.
Wśród nich 6 osób od-
dało krew po raz pierw-
szy.
Była to kolejna, czwarta

już zbiórka w tym roku
zorganizowana przez
Urząd Miasta i lubelskie
RCKiK. Chociaż każda
przysłowiowa kropla liczy
się tak samo, to jednak ta
akcja była wyjątkowa.
Bardzo wielu krwiodaw-
ców przyszło do SP nr 2,

aby pomóc Pawłowi
Hreszczykowi, który kil-
ka dni wcześniej uległ wy-
padkowi motocyklowemu i
trafił w poważnym stanie
do krakowskiego Szpitala
Uniwersyteckiego.
Zachęcamy do wizyty w

kraśnickim oddziale tere-
nowym Regionalnego
Centrum Krwiodawstwa i
Krwiolecznictwa na Al.
Niepodległości 25. Reje-
stracja dawców: ponie-
działek, środa i czwartek
w godz. 7:00-11:30, tel.
81-825 48 70.

Warunkiem dobrej
znajomości języków ob-
cych jest wczesna edu-
kacja. Dzięki unĳnemu
wsparciu do prowadze-
nia takich zajęć przy-
gotowują się nauczy-
ciele z Przedszkola
Miejskiego nr 2 w Kra-

śniku, którzy roz-
wĳali kompeten-
cje językowe w
trakcie dwutygo-
dniowego kursu
w Easy School of
Languages w Va-
lettcie na Malcie.
Kurs odbył się w

ramach projektu
„Europejski wymiar

edukacji zaczyna się w
przedszkolu” z programu
Erasmus+. Brali w nim
udział nauczyciele z całej
Europy, którzy rozwĳali
swoje umiejętności języko-
we na różnych poziomach
biegłości. Uczestnicy na-
wiązali również kontakty

międzynarodowe z na-
uczycielami z całej Euro-
py. Dzięki tym kontaktom
nauczyciele z Kraśnika
otrzymali zaproszenie do
współpracy z pedagogami
z Francji.
Od września w kraśnic-

kiej placówce wdrażany
będzie program „Dwuję-
zyczny Przedszkolak”.
Jest to system budowania
potencjału dwujęzycznego
dzieci poprzez osłuchanie
z językiem angielskim w
trakcie codziennych sytu-
acji i zabaw. Podświado-
me przyswajanie języka
odbywa się poprzez wyko-
rzystanie nagrań lektorów
oraz specjalnie opracowa-
ne scenariusze.

Nauczycielki z kraśnickiego Przedszkola nr 2 będą
uczyć swoich podopiecznych języka angielskiego.
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JUBILEUSZ 100-LECIA URODZIN
Pani Helena Kotula

obchodziła 24 sierpnia im-
ponujący jubileusz 100-le-
cia urodzin. Z tej okazji, w
imieniu mieszkańców, wi-
ceburmistrz Piotr Jan-
czarek oraz radny Zbi-
gniew Marcinkowski
złożyli szanownej jubilat-
ce życzenia wszelkiej ży-
ciowej pomyślności. My
także dołączamy się do ży-
czeń. Niech każda kolejna

chwila będzie źródłem
szczęścia i upływa pani

Helenie w spokoju oraz w
zdrowiu.

wĳać, a Kraśnik uznała za
bardzo dobre miejsce, by
te plany zrealizować –
mówi burmistrz Kraśnika
Wojciech Wilk.

Lema Inżyniera na po-
czątek chce prowadzić tu-
taj działalność handlową
dotyczącą wspomnianej
branży klimatyzacyjno-
wentylacyjnej, ale także
rozwĳać handel łożyskami
prowadzony obecnie w ra-
mach rodzinnej, kraśnic-
kiej firmy.

Aktualnie miasto ma
na zbyciu 6,5 ha nierucho-
mości w Strefie.

NOWY KOMENDANT POWIATOWEJ
POLICJI W KRAŚNIKU

KOLEJNY PRZEDSIĘBIORCA
W STREFIE EKONOMICZNEJ

Firma z branży klima-
tyzacyjno-wentylacyjnej
zainwestuje w Kraśniku.
To warszawska firma
Lema Inżynieria, która
zdecydowała się kupić
miejską działkę o po-
wierzchni nieco ponad 40
arów, położoną w Kra-
śnickiej Strefie Inwesty-
cji.
- Podpisaliśmy już w tej
sprawie wstępną umowę i
czekamy na akceptację
Tarnobrzeskiej Specjalnej
Strefy Ekonomicznej. Do
tej pory wspomniany in-
westor działał przede
wszystkim na terenie
Warszawy i Mazowsza,
ale firma chce się roz-

1 września obowiązki
Komendanta Powiatowe-
go Policji w Kraśniku ob-
jął młodszy inspektor Ja-
cek Figiel. Do tej pory
był on tylko oddelegowany
do pełnienia obowiązków
w kraśnickiej jednostce w
związku z objęciem stano-
wiska Zastępcy Komen-
danta Wojewódzkiego Po-
licji w Lublinie przez pod-
inspektora Jacka Dzi-
kowskiego, który wcze-
śniej kierował kraśnicką
komendą.

Nowy Komendant Powiatowy Policji w Kraśniku.

Kraśnicka Strefa Inwestycji.
fot. G.Żak

Jubileusz 100-lecia urodzin.
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Budowa nowej krytej pływalni na MOSiR Przebudowa ronda Żołnierzy Wyklętych

Plac zabaw na ul. Chopina

Przebudowa zabytkowej kamienicy
na ul. Kościuszki

Plac zabaw na ul. Sikorskiego

Remont i przebudowa Miejskiej Biblioteki
Publicznej na ul. Koszarowej

fot. G.Żak fot. G.Żak

fot. G.Żak
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NORDIC WALKING PO
LEŚNYCH DROGACH

200 ZAWODNIKÓW
RUSZYŁO W LAS

5 września upłynął
pod znakiem zmagań
kolarskich. W VIII
Ogólnopolskim Mara-
tonie ATOL BIKE MTB
o Puchar Ministra
Sportu i Nagrody Bur-
mistrza Kraśnika

udział wzięło ponad

200 zawodników.

Trasy wyścigów pro-

wadziły leśnymi ścieżka-

mi w okolicach dzielnicy

fabrycznej Kraśnika.

Start i meta zlokalizowa-

ne były za Centrum Kul-
tury i Promocji.

Na trasie Mini (30 km)
najszybszy okazał się Ma-
rek Kulik z Puław (czas
01:01:42), wśród pań
triumfowałaMonika Ma-
zur z Zamościa.
Wyścig na trasie Profi

(60 km) wygrał Michał
Michalski z Lublina
(czas 02:11:02), a wśród
kobiet najszybsza była
Zuzanna Wieczorek z
Legionowa. W kategorii
kraśniczan na dystansie
Mini najszybszy był Je-
rzy Rostek, a kolejne
miejsca na podium zajęli
Łukasz Rak i Adam Ga-
lek. Jedyną kraśniczan-

ką, która ten dystans po-
konała, była Agnieszka
Dobrowolska.

W kategorii kraśni-
czan na dystansie Profi
najlepszy był Grzegorz
Grabowski, drugie miej-
sce zajął Igor Sosnówka,
a trzecie Leszek Oszust.

Nagrody w imieniu
burmistrza miasta wrę-
czył zawodnikom Krzysz-
tof Babisz, kierownik
wydziału edukacji, kultu-
ry, sportu i spraw społecz-
nych Urzędu Miasta Kra-
śnik.

UDANE WYSTĘPY KRAŚNICZAN
NA TRIATHLONIE

Tegoroczny Triath-
lon Kraśnik okazał się
kolejnym sukcesem
sportowym. Wzięło w
nim udział ponad 300
zawodników, w tym
kraśniczanie. Zawody
nad Zalewem Kraśnic-
kim zostały rozegrane
na dwóch dystansach:
olimpĳskim i sprint.

Wydarzenie odbyło się
przy wsparciu Miasta
Kraśnik, Ministerstwa
Kultury, Dziedzictwa Na-
rodowego i Sportu, Urzę-
du Marszałkowskiego, fir-
m: TYR, Ekoland, OX2
oraz Państwowej Straży
Pożarnej.
Podczas kraśnickich za-

wodów nie mogło zabrak-
nąć większej liczby kra-
śniczan, nie tylko w roli
kibiców. Na dystansie
olimpĳskim najlepiej spi-
sał się Artur Antoniuk,
który zajął 10 miejsce w
kat. open (Eko Team Kra-
śnik). „Olimpĳską trasę”
pokonali także Grzegorz

Grabowski (24 miejsce
open, Erkado Racing
Team Kraśnik) oraz Al-
bert Puliński (83 miejsce
open, Team Karaś).
Na dystansie sprinter-
skim wystartowało 4 kra-
śniczan: Dariusz Grą-
dek (64 miejsce open,
Triathlon Kraśnik Team),
Tomasz Saj (66 miejsce
open), Andrzej Michota
(72 miejsce open, Kraśnik
Biega) oraz Aleksandra
Budny (86 miejsce open,
20 miejsce wśród kobiet,
Kraśnik Biega).

Także wśród sztafet nie
zabrakło kraśniczan. Na
dystansie olimpĳskim 4
miejsce zajął zespół: Ka-
rol Grzywa,Marek Gie-
ral i Tomasz Liwak
(Ludzka Stonoga), a jako 6
linię mety przekroczyła
drużyna: Filip Bożek,
Bartłomiej Dobrowol-
ski i Agnieszka Dobro-
wolska (Ludzka Stono-
ga). Na dystansie sprin-
terskim 2 miejsce zajęli
kraśniczanie: Konrad
Zapalski, Jacek Bana-
szek i Paweł Pĳanow-
ski (Toniemy).

Kraśniczanie, ale także
goście z Puław, Łukowa,
Lublina czy pobliskich
Dzierzkowice i Annopola -
blisko 70 osób wzięło
udział w I Kraśnickim
Rajdzie Nordic Walking,
który odbył się 31 lipca.
Uczestnicy imprezy, zor-
ganizowanej przez KSS
Bebek Jedynka we współ-
pracy z Miastem Kraśnik
oraz Centrum Kultury i
Promocji, Miejskim
Ośrodkiem Sportu i Re-
kreacji i Osiedlowym Do-
mem Kultury SM „Po-
moc”, do wyboru mieli 2
trasy: 5 - i 10-kilometro-
wą. Obie wiodły leśnymi
drogami.
Na mecie czekał na nich

posiłek oraz losowanie
upominków, którego z po-
mocą Emilki Iskry doko-
nali Paweł Bieleń (KSS
Bebek Jedynka/ODK SM
„Pomoc”) i Natalia Koło-

dziej (MOSiR), a wręczyli
radna Angelika Marcin-
kowska oraz Krzysztof
Babisz – kierownik wy-
działu edukacji, kultury,
sportu i spraw społecz-
nych UM Kraśnik.
Impreza była współfinan-
sowana ze środków Miej-
skiego Programu Profilak-
tyki oraz Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych
i Przeciwdziałania Narko-
manii.
- Był to pierwszy, ale z

pewnością nie ostatni rajd
nordic walking w naszym
mieście. Mieszkańców
uprawiających ten sposób
aktywności u nas nie bra-
kuje, a z tego co wiem i go-
ściom, którzy przy tej oka-
zji odwiedzili Kraśnik, po-
dobało się, więc myślę, że
będzie ciąg dalszy - zapo-
wiada burmistrz Woj-
ciech Wilk.

W zawodach kolarskich wzięło udział ponad 200 zawodników.

fot. G.Żak
Nordic walking jest coraz bardziej popularny wśród kraśniczan.

Na zdjęciu kraśniczanka Aleksandra Budny.
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le cech, po których można
było stwierdzić, iż w przy-
szłości będzie grał na wy-
sokim poziomie. Należała
do nich doskonała wytrzy-
małość, mógł biegać i bie-
gać po całym boisku,
wszędzie było go pełno.
Cechowała go też bardzo
dobra technika użytkowa,
miał świetny przegląd
pola, doskonałe, mierzone
uderzenie z dystansu,
dzięki czemu zdobywał
wiele bramek. W drużynie
z roczników 1994 i 1995
był najbardziej walecz-
nym zawodnikiem i naj-
więcej przyczynił się do
odnoszonych przez tych
chłopców sukcesów. W
moim debiucie trener-
skim, w meczu Widok Lu-
blin – MUKS Kraśnik,
zremisowanym 1:1, Da-
mian, rocznik 1995, grał z
chłopcami o dwa lata star-
szymi i był w tym spotka-
niu najlepszy na boisku.
Miał wtedy 9 lat, niewia-
rygodnie walczył, wtedy
już wiedziałem, że zajdzie
daleko – wspomina tre-
ner.

Damian Szymański
pytany o początki swojej
kariery podkreśla, że bar-
dzo dużo nauczył się od
pierwszego trenera i sporo
mu zawdzięcza. Podkre-

DAMIAN SZYMAŃSKI – WYCHOWANEK
KONRADA SZMYRGAŁY

8 września Damian
Szymański, były pił-
karz MUKS przy Szkole
Podstawowej nr 5 w
Kraśniku i Stali Kra-
śnik, przedłużył kibi-
com piłki nożnej w Pol-
sce nadzieję na awans
do Mistrzostw Świata
w roku 2022. W waż-
nym spotkaniu polskiej
reprezentacji z Anglią,
gol Szymańskiego zdo-
byty głową, w 92 minu-
cie spotkania, rozstrzy-
gnął o remisie i zdoby-
ciu jednego, cennego
punktu.

Damian „Szycha” Szy-
mański uczył się grać w
piłkę w MUKSie, pod
okiem Konrada Szmyr-
gały. To były piłkarz Sta-
li. W kraśnickim klubie
grał do roku 1998, następ-
ne dwa lata w Granicie

Bychawa. W latach
2001-2005 studiował na
AWF w Białej Podlaskiej.
W roku 2004 podjął pracę
w Szkole Podstawowej nr
5 w Kraśniku, w tym sa-
mym czasie zaczął prowa-
dzić szkolenie w MUKS, a
od 2006 z przerwami w
Stali: – W 2005 roku ścią-
gnąłem Damiana z SP nr
6 do SP nr 5, do klasy pił-
karskiej – przypomina
Konrad Szmyrgała. - Na
treningach w MUKS za-
wsze był sumienny i da-
wał z siebie wszystko. Ni-
gdy nie musiałem go za-
chęcać ani strofować. Na-
wet, gdy byłem do niego
odwrócony plecami, nie
obĳał się. Często zostawał
po zajęciach ćwiczyć rzuty
wolne lub technikę indy-
widualną. Jako młody za-
wodnik Damian miał wie-

śla, że ma dla niego
ogromny szacunek, a mło-
dzi chłopcy, którzy teraz u
niego trenują, trafili w na-
prawdę dobre ręce.
Jako uczeń Publicznego
Gimnazjum nr 1 w Kra-
śniku zdobył złoty medal
Wojewódzkiej Gimnazja-
dy w Piłce Nożnej, a na-
stępnie IV miejsce Mi-
strzostw Polski Szkół
Gimnazjalnych.
W latach 2007-2010 był
członkiem kadry woje-
wódzkiej, powoływanym
jako zawodnik MUKS, ka-
tegorie wiekowe od U12
do U15. Często zdobywał
tytuły króla strzelców lub
najlepszego zawodnika na
turniejach, w których re-
prezentował szkołę bądź
klub.

W latach 2013-2016
Szymański rozegrał 48
spotkań w pierwszej dru-
żynie z Bełchatowa, strze-
lając dwa gole. Razem z
piłkarzami GKS zdobył
mistrzostwo I ligi w sezo-
nie 2013/14. 28 czerwca
2016 roku podpisał trzy-
letni kontrakt z Jagiello-
nią Białystok, z którą zdo-
był wicemistrzostwo Pol-
ski. W sierpniu 2017 roku
związał się dwuletnią
umową z Wisłą Płock. Zo-
stał nawet kapitanem

drużyny „Nafciarzy”. W
2019 roku podpisał kon-
trakt z rosyjskim klubem
Achmat Grozny (wystąpił
w 13 spotkaniach). 13
stycznia 2020 roku został
wypożyczony do greckiego
klubu AEK Ateny (w tym
czasie zagrał w 16 me-
czach). Po półrocznym wy-
pożyczeniu został wyku-
piony przez grecki klub, z
którym podpisał 4-letni
kontrakt (zagrał już w po-
nad 20 meczach).

Szymański ma za sobą
występy w młodzieżowej
reprezentacji Polski, pro-
wadzonej przez trenera
Marcina Dorna. 7 wrze-
śnia 2018 roku zadebiuto-
wał w seniorskiej kadrze
selekcjonera Jerzego
Brzęczka. Wystąpił w
zremisowanym 1:1 spo-
tkaniu z Włochami.

Damian Szymański
często odwiedza Kraśnik.
O ile czas mu na to pozwa-
la chętnie uczestniczy w
treningach pokazowych i
akcjach charytatywnych.

Więcej informacji o
kraśnickim sporcie znajdą
Państwo na blogu www
.krasnikfabryczny
.home.blog

Mirosław Sznajder

Od lewej Damian Szymański, Wojciech Wilk, Konrad Szmyrgała i Michał Zimowski.


